



Required Documents for Transfer Students

- Certified copy of the Lebanese Baccalaureate Degree (BACC II) or Technical Baccalaureate degree (BT3) or their equivalence (Foreign Baccalaureate)
- Certified copy of the university transcript + course description.
- 1 copy of identification card.
- 1 copy of family civil status record.
- 1 recent passport sized colored photograph.
- All Lebanese applicants must submit their national social security papers (Daman) if available, or must pay 135\$ and fill the appropriate papers at the social security office.
- 30\$ non-refundable application fees
- 20\$ for each entrance exam.



المستندات المطلوبة لتقديم الطلبات للطلاب المنقلين من جامعة اخرى

- صورة مصدقة عن شهادة الثانوية العامة أو البكالوريا الفنية أو ما يعادلها من وزارة التربية و التعليم العالي.
- صورة مصدقة عن علامات الجامعة السابقة (Official Transcript) مصدقة من وزارة التربية + توصيف المواد
- صورة عن اخراج قيد فردي او الهوية.
- صورة عن اخراج قيد عائلي.
- صورة شمسية.
- صورة عن مستند الضمان للطلاب اللبنانيين . في حال عدم توفره يتوجب دفع \$ 135 ضمان في الجامعة يحول مباشرة لصندوق الضمان الاجتماعي.
- \$ 30 رسم طلب الانتساب.
- \$ 20 رسم لكل امتحان دخول (+) English Entrance Exam الدخول المرتبطة بالاختصاص).



Required Documents for Regular Students

- Certified copy of the Lebanese Baccalaureate Degree (BACC II) or Technical Baccalaureate degree (BT3) or their equivalence (Foreign Baccalaureate)
- 1 copy of identification card.
- 1 copy of family civil status record.
- 1 recent passport sized colored photograph.
- All Lebanese applicants must submit their national social security papers (Daman) if available, or must pay 135\$ and fill the appropriate papers at the social security office.
- 30\$ non-refundable application fees
- 20\$ for each entrance exam.



المستندات المطلوبة لتقديم الطلبات لحملة شهادة الثانوية العامة أو ما يعادلها

- صورة مصدقة عن شهادة الثانوية العامة أو البكالوريا الفنية أو ما يعادلها من وزارة التربية و التعليم العالي.
- صورة عن اخراج قيد فردي او الهوية.
- صورة عن اخراج قيد عائلي.
- صورة شمسية.
- صورة عن مستند الضمان للطلاب اللبنانيين . في حال عدم توفره يتوجب دفع \$ 135 ضمان في الجامعة يحول مباشرة لصندوق الضمان الاجتماعي.
- \$ 30 رسم طلب الانتساب.
- \$ 20 رسم لكل امتحان دخول (+) English Entrance Exam الدخول المرتبطة بالاختصاص).



Required Documents for Masters Students

- Certified copy of the Lebanese Baccalaureate Degree (BACC II) or Technical Baccalaureate degree (BT3) or their equivalence (Foreign Baccalaureate)
- Certified copy of the university Degree
- Certified copy of the university transcript
- 1 copy of identification card.
- 1 copy of family civil status record.
- 1 recent passport sized colored photograph.
- All Lebanese applicants must submit their national social security papers (Daman) if available, or must pay 135\$ and fill the appropriate papers at the social security office.
- 50\$ non-refundable application fees
- 20\$ for English Entrance Exam (EEE).



المستندات المطلوبة لتقديم الطلبات لطلاب الماجستير

- صورة مصدقة عن شهادة الثانوية العامة أو البكالوريا الفنية أو ما يعادلها من وزارة التربية والتعليم العالي.
- صورة مصدقة عن شهادة الجامعة.
- صورة مصدقة عن علامات الجامعة.
- صورة عن اخراج قيد فردي أو الهوية.
- صورة عن اخراج قيد عائلي.
- صورة شمسية.
- صورة عن مستند الضمان للطلاب اللبنانيين، في حال عدم توفره يتوجب دفع \$ 135 ضمان في الجامعة يحول مباشرة لصندوق الضمان الاجتماعي.
- \$ 50 رسم طلب الانتساب.
- \$ 20 رسم لامتحان الدخول (EEE).



Required Documents for Freshman Students

- Certified copy of the freshman permission from the Lebanese Ministry of Higher Education
- Certified copy of grades 10-11- and 12
- 1 copy of identification card.
- 1 copy of family civil status record.
- 1 recent passport sized colored photograph.
- 30\$ non-refundable application fees
- 20 \$ for the English entrance exam (EEE)
 - Copy of SAT I and SAT II (each SAT minimum 3 subjects)
 - The minimum required score for the SATs for freshman arts is 2600, while the score for freshman sciences is 2750.



المستندات المطلوبة لتقديم الطلبات لطلاب الفرشمن

- إفادة السماح بالمتابعة حسب المنهاج الاجنبي من وزارة التربية (صورة طبق الاصل)
- إفادة نجاح علامات الصف العاشر، الحادي عشر، والثاني عشر.
- صورة عن اخراج قيد فردي أو الهوية أو الباسبور (للطالب الاجنبي).
- صورة عن اخراج قيد عائلي.
- صورة شمسية.
- \$ 30 رسم طلب الانتساب.
- \$ 20 لامتحان الدخول (EEE) SAT I & SAT II
- الحد الأدنى الذي تطلبه وزارة التربية بالنسبة لامتحانات ال SATs
 - أن يتحضر الطالب ست مواضيع على الأقل (3 SAT I - 3 SAT II)
 - أن لا يقل مجموع الطالب في الامتحانات عن 2600 للمسار الأدبي و 2750 للمسار العلمي.